

SERVICE AGREEMENT

اتفاقية خدمات

M/S. **DILOQUE SERVICES SAUDI ARABIA CO LTD.**
with address at Jubail K.S.A.C.R.N **2055007888**
referred hereto as first party. And

Second party: Abdulbasit Ahmed Mohammed
Shaiban Contracting Establishment
C.R.: 2055162580

Whereas, the first party have various contracts with factory, petrochemicals companies, construction and other clients inside and outside the Kingdom of Saudi Arabia, and the second party is after agreement have agreed to provide all necessary subcontracting services in accordance to the following terms and conditions, to work for civil and mechanical.

Second party will provide all necessary need to complete the jobs and the first party will be responsible for the ID cards, vehicles stickers, gate passes for the second party.

The second party will be responsible for insurance coverage for their Employees and Equipments including GOSI, Group life & workmen compensation, health insurance etc.

The second party agrees to obey and execute work Delegated with safety rules and regulations .

This contract starts : **20 JAN 2026**
ends on **18 JAN 2027**

الطرف الأول: شركة خدمات ديالوج السعودية المحدودة.
الجيبيل المملكة العربية السعودية. س ت: **2055007888**

الطرف الثاني: مؤسسة عبدالباسط احمد محمد شيان للمقاولات
س ت : **2055162580**

حيث أن الطرف الأول ينفذ عدة عقود عمل مع المصانع والمحطات البتروكيماوية والأنشائية وعملاء آخرين داخل وخارج المملكة العربية السعودية وقد أبدى الطرف الثاني رغبة في تأمين خدمات للطرف الأول وليكون مقاولا من الباطن فيما يخص أعمال الكهرباء الميكانيكا، وأعمال البناء المدني حسب الشروط التالي:

يكون الطرف الأول مسؤولا عن تأمين بطاقات وتصاريح دخول العمل للطرف الثاني وكذلك ملصقات المعدات الطرف الثاني مسؤولا عن تقديم المستندات والصور المطلوبة لأستخراج مثل هذه التصاريح

يكون الطرف الثاني مسؤولا مسؤوليه كامله عن دفع المستحقات النظاميه كاملة وكذلك المعدات . والتأمينات الاجتماعيه وكذلك التأمين على معداته والتأمين الطبي إلى آخره.

يجب على الطرف الثاني ان يكون حريصا على اتباع كافة اجراءات السلامة المعمول بها حسب الاتفاق المبرم بينهما.

يبدأ سريان هذا العقد في : **20 JAN 2026**
وينتهي في : **18 JAN 2027**

الرقم الموحد	رقم السجل	رقم الاشتراك
7049242725	2055162580	375964

مؤسسة عبدالباسط احمد محمد شيان للمقاولات

رقم الطلب	تاريخ الطلب	الرقم الوطني
89451672	25/01/2026	675492

مقدم الطلب
عبدالباسط احمد محمد شيان

صدر بناء على طلب الاشتراك دون ادنى مسئولية على غرفة الشرقية وللتحقق مسح QR أو من www.saudi-chambers.sa



الطرف الثاني: مؤيد

Second Party: Abdulbasit Ahmed Mohammed
Shaiban Contracting Establishment

الطرف الأول: شركة خدمات ديالوج السعودية المحدودة .
First Party: **DILOQUE SERVICES SAUDI ARABIA CO LTD.**